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Z A P I S N I K 

sa 155. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 29. ožujka 2019. godine u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, 

pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica 

Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 

imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Karmela 

Rački, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Goran 

Štimac, GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, 

tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Goran Štimac, Iva Žagar 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Odrađene su Pričaonica priča, Kreativna radionica i Radijska emisija. 

- Aktivnosti vezane uz Tjedan dobre dječje knjige. 

- Godišnja e-statistika. 

- Američka književnost, ponovna obrada knjiga. 

- Narudžba knjiga od dobavljača i e narudžbom. 

- Računi za knjige su plaćeni. 

- Rad na tromjesečnim financijskim izvještajima te izjavi o nepravilnostima. 

- Prisustvovanje sjednici Gradskog vijeća. 

- Kontakti s korisnicima u smislu seminarskih radova. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Izrađen je aneks ugovoru za Eko energo sistem s obzirom na promjenu površine prodanih 

čestica. 

- Pregledani su predmeti za otvorene pojedinačne ispravne postupke na Sudu i dana su očitovanja. 

- Dopis Adico banci radi brisanja zabilježbe na čestici koja je sastavni dio delničkog groblja. 

- Odluka i obavijest o djelomičnom poništenju natječaja i raspisivanje novog za novu česticu. 

- Brisovno očitovanje za stan sa stanarskim pravom. 

- Izrađeni su materijali s Gradskog vijeća i pripremljeni za objavu. 

- Za Centar za socijalnu skrb izrađena su izvješća. 

- Kontakti vezani za izradu novih ploča „Delnice – grad prijatelj djece“ na zamolbu TZ. 

- Odluka, natječaj i obrasci za poziv za javna priznanja. 

- Aktivnosti vezane uz materijal za izbore za mjesne odbore. 

- Pripreme za poziv za javne radove, dostava programa HZZZ. 

- Rad na materijalu na usklađivanju sa zakonom Statuta knjižnice. 

- Plan rada CZ dostavljen je nadležnima zajedno s planom vježbi za 2019. godinu. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Očevid i dogovor za rušenje stabala u Natkrivcu. 

- Komunalno redarstvo i aktivnosti na hvatanju pasa lutalica i uklanjanje leša lisice. 



- Organizirano isključenje javne rasvjete povodom akcije „Sat za planet zemlju, sutra od 20,30 

do 21,30 sati. 

- Komunalna naknada, nastavak aktivnosti vezanih za Ministarstvo državne imovine i MORH. 

Od Ministarstva državne imovine dobili smo žalbe u kojima piše da je za ta, starija potraživanja, 

nadležan Centar za restrukturiranje i prodaju kojima smo izdali nova rješenja. 

- Nove žalbe na rješenja o ovrsi za Ministarstvo državne imovine proslijedit će se na 

drugostupanjsko tijelo. 

- Pripremljene su tužbe na drugostupanjska rješenja za komunalnu naknadu za MORH. Odvjetnik 

će tužbe proslijediti na Upravni sud. 

- Prisustvovanje radu Gradskog vijeća. 

- Ovjera računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Ugovor o zakupu poslovnog prostora škole u Turkima s HT-om. 

- Dogovor oko strojnog čišćenja ulica od rizle. 

- Rješenja za komunalni doprinos, potvrde na glavne projekte i posebni uvjeti gradnje. 

- Izvješće Fondu za zaštitu okoliša za nabavu komunalnog vozila. 

- Autotransu će se poslati upit za produženi rad čekaonice kroz vikend. 

- Izmjene rješenja o komunalnoj naknadi. 

- Dostava rješenja koja su se vratila, strankama na kućnu adresu. 

- Prometno redarstvo. 

- Nalog za održavanje javne rasvjete. 

- Ugovori za drva na javnim površinama. 

- Kontrola rušenja ruševne građevine u Goliku. 

- Izdana je suglasnost i izvršene su popratne radnje za rušenje stabala u Turkima. 

- Prisustvovanje iskolčenju pojedinih parcela gdje smo susjedi odnosno vlasnici nerazvrstane 

ceste. 

- Teren, pregled i snimanje ruševne građevine u centru Crnog Luga, rješenje stranci da je potrebno 

građevinu maknuti. 

- Izvještaj Ministarstvu regionalnog razvoja za cestu Razloge i priprema troškovnika za prijavu 

ceste. Cesta je prijavljena na tri natječaja i ukoliko bismo uspjeli, uz naše učešće, bilo bi 

rekonstruirano 3 kilometra ceste s time da se prvi dio riješi sa Hrvatskim šumama. 

- Gradonačelnik je zatražio da se hitno reagira prema Hrvatskim željeznicama zbog stvaranja 

deponija otpada odnosno deponiranja trulih šlipera. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Sukladno rokovima godišnje izvješće o nepravilnostima s proračunskim korisnicima smo 

objedinili i dostavili Ministarstvu financija. 

- Godišnje izvješće o javnoj nabavi. 

- Upiti za jednokratnu otplatu stanova sa stanarskim pravom. 

- Za Interpretcijski centar dostavljeno je izvješće Ministarstvu turizma. 

- Obavijesti poduzetnicima o obavljenoj javnom pozivu za potpore od PGŽ, obavijest je i na 

stranici Grada i čita se na Radiju. 

- Prijava na javni poziv za sufinanciranje programa ravnomjernog razvitka PGŽ. 

- Aktivnosti vezane uz nabavu spremnika za prikupljanje otpada. 

- Program podrške brdsko planinskim područjima. 

- Ministarstvu hrvatskih branitelja dostavljeno je izvješće za pristupnu rampu za invalide na jezu. 

- Održat će se javno otvaranje za izgradnju reciklažnog dvorišta te za nadzor. 

- Izvješće o javnoj nabavi za prošlu godinu 

- Isplata hitnih intervencija. 

- Plaće za 3. mjesec za javne radove i ostale programe. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Očitovanje Ministarstvu branitelja vezano uz izvješće uz grobna mjesta branitelja koja JLS 

održavaju. Kod nas nema takvih slučajeva. 

- Otvaranje ponuda nazor i radovi za reciklažnom dvorištu, zapisnici, odluke, ugovor. 



- Otvaranje ponuda vezano uz izradu idejnog rješenja pristupne ceste do PZ K1 i prateća 

dokumentacija. 

- Rampa na jezu – dovršetak radova ovaj tjedan, trenutno se postavlja ograda, izrađen je aneks 

ugovora za produženje roka jer smo s Ministarstvom obrane imali ugovor da ćemo završiti do 

nove godine, s obzirom na zimski period zatražili smo produženje roka do 1.4. 

- Ažuriranje podataka za izradu registra poduzetničkih zona.  

- Krenuo je proces ocjenjivanja službenika. 

- Dostava odluka i izvješća vezano uz otpad. 

- Aktivnosti vezane uz Idejno rješenje pješačkog prijelaza kod Ine i Konzuma. 

- U tijeku je javna rasprava na UPU Velika Voda – izgradnja kampa. 

- 1. travnja stupa na snagu Zakon o zaštiti od svjetlosnog onečišćenja. JLS imaju godinu dana za 

izradu plana rasvjete koji je osnova za izradu akcijskog plana vezanog uz rasvjetu. 

 

GORAN ŠTIMAC 

- Čišćenje i uređivanje okoliša Doma sportova. 

- Kuglana je generalno uređena i pripremljena za održavanje treninga. 

- Čišćenje rizle i lišća oko objekata. 

- Čišćenje bazenskog korita. 

- Iscrtavanje linija na nogometnom stadionu za predstojeće utakmice. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija na gašenju početnog požara krovišta, saobraćajnoj nesreći te radna intervencija na 

„Čačićevim“ zgradama. 

- Nastava i vježbe na temu gašenja tavanskog prostora, taktika i vježbe na tu temu. 

- Izrada servisne knjižnice u elektronskom obliku. 

- Rad na Pravilniku, godišnji odmori i naknade. 

- Sitni radovi održavanja. 

- Arhiviranje ugovora. 

- Spaljivanje granja u Grabnju. 

 

PETAR HRG 

- Održat će se Skupština TZ. 

- Dogovori uz koncert povodom Dana grada i nastup Četiri tenora. 

- Rad na organizaciji Proljetnog sajma i Sajma turizma. 

- Prijava na javni poziv „Rijeka 2020“ za događanja u kulturi. 

- Održan je sastanak u Ministarstvu prometa na temu postave smeđe signalizacije uz autocestu. 

 

KARMELA RAČKI 

- ZAMP-u će se dostavit popis pjesama koje su se izvodile na priredbi. 

- Održano je Upravno vijeće, donesena je odluka o raspisivanju natječaja za odgojitelje i 

pedagoga pripravnika. 

- Prema Rješenju Zavoda za javno zdravstvo voda je potpuno ispravna za konzumaciju. 

- Sastanak u Ministarstvu na kojem smo dobili vrijedne informacije. 

- Predana je izjava o nepravilnostima.  

 

 

Dovršeno u 8,45 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


